
 

Protokoll Huvudstyrelsmöte 2022-07-04

Närvarande: Linda Eriksson, Roland Johansson, Göran Nilsson, Göran Vesterlund, Niclas 

Strandberg, Carina Felixon, Anna-Stina Nordahl, Katarina Eriksson (ib rep)

Ej närvarande: Carina Myhrman, Mikael Oja, Viktoria Svanbro, Lars-Gunnar Helgeskog, Stina 

Thysell Persson

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Alla ska ha läst igenom föregående protokoll innan mötet.

Tillägg till protokollet – prislista uthyrning samt VO, kostnader på matcher

4. Ekonomi

Linda kommer att gå igenom ekonomin med varje sektion.

Föreningen går bra, ligger på plus mot budget första halvåret.

5. Avrapportering sektionerna

Fotboll-

Ej närvarande.



 
Innebandy-

Jobbar med halltider

Har för avsikt att värva två st sektionsmedlemmar innan säsongsstart

Några regler kommer att andras inför höstsäsongen

Kommer att starta ett projekt tillsammans med förbundet- Hallklimatsprojektet

Har anmält sig till FunDay

Bingo-

Ej närvarande.

Cykel-

Ej närvarande.

Skidor-

Ej säsong

Badminton-

Fortsatt träning två gånger i veckan.



 
6. Kansliet

Ungefär 90 barn medverkade på fotbollsskola

Beställt mera Vännäshäften

Semester v28-v30

7. Barn och ungdomsutvecklare

Vi behöver bla undersöka olika möjligheter till finansiering av den eventuella tjänsten på lång 

sikt.

8. Övriga frågor

 Valberedning

Ej fått någon lista på tidigare tillfrågade personer.

 Arbetsbeskrivning och roller i styrelse

Vi avsätter en söndag där vi betar av flertalet punkter som ligger och släpar.

 Vad har styrelsen för mål 2022

Vi avsätter en söndag där vi betar av flertalet punkter som ligger och släpar.

 Vice ordförande

Vi avsätter en söndag där vi betar av flertalet punkter som ligger och släpar.

 Årshjul

Vi avsätter en söndag där vi betar av flertalet punkter som ligger och släpar.

 Matchtröjor

Beslut – gammalt beslut ligger kvar, ej träning i matchtröjor.

 Arrangemangsarena

Vi bör vara med och skicka in en skrivelse till kommunen.

Vi avsätter en söndag där vi betar av flertalet punkter som ligger och släpar.



 
 Instagram

Föreningens instagram är spärrat.

Anneli K försöker kontrollera om det går att öppna igen.

 Frivaror

Hur skall frivaror fördelas?

Vi avsätter en söndag där vi betar av flertalet punkter som ligger och släpar.

Intersport tog eget beslut om fördelning av frivaror på vår faktura på dressar. Carina 

F meddelar att de ska kontrollera med SVIF först hur vi vill göra.

 Stödbidrag

Beslut -Enligt tidigare beslut Ordförande, Sektionsordförande samt Carina F tar 

beslut om bidragsfördelning.

 Bord/ materialinköp, vems budget

Beslut – POPuptält, bord går på huvudstyrelsens budget.

 Fun Day 8 september

Prova på dag i Vännäs. Riktar sig till mellanstadiebarnen.

Carina F mejlar dokument och information till alla i styrelsen. Sektionerna meddelar 

till Linda Hjortborg ifall de har möjlighet att medverka.

 Stora tältet

Kontrollera på spölandscupen i vilket skick det är.

 Carina F beställer 4 st mackjärn

 Roland beställer ett nytt POPuptält

 Roland beställer 20 st bord



 

 VO matcher

Linda kontrollerade på förbundets hemsida kostnader på VO matcher. Vi måste 

skriva en skrivelse till alla berörda ledare så de får veta vilka kostnader som gäller.

Vi avsätter en söndag där vi betar av flertalet punkter som ligger och släpar.

 Prislista för uthyrning

Carina F sammanställer en lista på artiklar vi kan hyra ut. Och mejlar ut till styrelsen.

 Mötet avslutas

 Nästa möte 15/8

Vissa av punkterna har en mening som lyder: Vi avsätter en söndag där vi betar av 

flertalet punkter som ligger och släpar. Detta tas på nästa möte, utanför ordinarie 

huvudstyrelsemöten, så att vi har avsatt tid att diskutera och få framdrift i dessa 

uppgifter.

Linda Eriksson Anna-Stina Nordahl

Ordförande Sekreterare


